

Bekanntmachung in Bezug auf folgende
- Anpassung -
Wertpapiere
der J.P. Morgan Structured Products B.V.
bezogen auf
Prosus NV

Am 25. August 2023 haben Prosus NV und ihr größter Aktionär Naspers Ltd. angekündigt, ihre gegenseitigen Beteiligungen durch eine Emission von Gratisaktien zu vereinfachen. Mit Wirkung zum 14. September 2023 sollen die Aktionäre für jede gehaltene Stammaktie 1,1796 Stammaktien erhalten. Der größte Aktionär Naspers Ltd. hat auf die Zeichnungsberechtigung für die neuen Aktien verzichtet.

Aufgrund dieser Maßnahme gelten in Bezug auf die in der nachstehenden Tabelle genannten, von der J.P. Morgan Structured Products B.V. begebenen Wertpapiere bezogen auf Prosus NV (ISIN: NL0013654783), mit Wirkung zum 14. September 2023 die folgenden Anpassungen als vorgenommen:

Unlimited Turbo Optionsscheine

ISIN	Strikepreis (in EUR)		Knock-Out Barriere (in EUR)		Ratio	
	alt	neu	alt	neu	alt	neu
DE000JS2J460	61,2999	28,1244	61,2999	28,1244	0,1	0,2180
DE000JS5SR51	51,2594	23,5179	51,2594	23,5179	0,1	0,2180
DE000JX8NPJ6	38,9028	17,8486	38,9028	17,8486	0,1	0,2180

London, 14. September 2023
J.P. Morgan Securities plc

Announcement relating to the following
- Adjustment -
Securities
of J.P. Morgan Structured Products B.V.
linked to
Prosus NV

On 25 August 2023, Prosus NV and its largest shareholder Naspers Ltd. have announced to simplify their mutual shareholdings via a capitalisation issue. Shareholders are to receive 1.1796 ordinary shares for every one ordinary share held with effective date on 14 September 2023. The largest shareholder Naspers Ltd. has waived its entitlement to subscribe for the new shares.

Due to this measure, the following adjustments shall be deemed to be effective on 14 September 2023 in respect of the Securities linked to Prosus NV (ISIN: NL0013654783) mentioned in the table below which are issued by J.P. Morgan Structured Products B.V.:

Unlimited Turbo Warrants

ISIN	Strike (in EUR)		Knock-Out Barrier (in EUR)		Ratio	
	old	new	old	new	old	new
DE000JS2J460	61.2999	28.1244	61.2999	28.1244	0.1	0.2180
DE000JS5SR51	51.2594	23.5179	51.2594	23.5179	0.1	0.2180
DE000JX8NPJ6	38.9028	17.8486	38.9028	17.8486	0.1	0.2180

London, 14 September 2023
J.P. Morgan Securities plc